

各位弟兄姊妹, 你們好.

9-6-2015

感謝神, 今天樣我在這裡分享路得團契的事奉情況.

請看看我們 20 年來的照片.

對! 時間是留不住的. 我們都從年輕的單親媽媽變成了現在的婆婆, 奶奶, 嘛嘛了.

但請再看看我們在心底裡發出的笑容, 我們都能見證, 神的慈愛和信實, 一直沒有離開我們.

我們都是一群受祝福的女人. 對嗎??

Who are we?

我們是誰? 我們當中有...寡婦 離婚婦人 太空人(丈夫不在身邊的)

When do we meet? 聚會時間和地點.....每月的第 2 個主日下午 12:30-2:30 在教會 207 教室

What do we do? 聚會活動 Pot Luck lunch 一同分享午餐

查經....聖經中的女性(2015)....耶穌說的故事(2016)

禱告...為家庭...為工作...為兒女...為事奉...為教會...將我們的一切都在禱告中交給神

Goals and Objectives 團契的目標

向未認識神的人...傳福音...學習作一個敬畏神的人...用行為見證神....與神同行

數說神的恩典...有感恩的心...從而建立有喜樂的生命

Mission Statement 我們的使命

在事奉上跟隨神 向主耶穌學習 接待社區內的單親媽媽

情緒上互相支持 知道直著神的愛 我們雖是單身...但我們並不孤單

我們團契有什麼 特別之處? 請聽.....張鍾素珍及...陳雷蝶顏姊妹分享...

<p>Basic Information</p> <p>Our group members are made up with:</p>	<p>Widows-ladies with no husbands.</p> <p>Ladies who are divorced.</p> <p>Ladies who live in Sacramento- their husbands are out of the United States.</p>	<p>We meet every second Sunday of each month at 12:30 to 2:30 in room 207 at the new building.</p> <p>We bring food and share lunch each time we meet.</p> <p>We take turns in leading monthly Bible studies.</p>	<p>Every year we participate in other fellowship groups and join them with their special events.</p> <p>Visit and serve CCM with the Joshua fellowship group</p> <p>Supporting missionary groups</p>
<p>Mission Statement:</p> <p>The Ruth Fellowship is here to: Help one another to grow in four ways:</p> <p>(A) Spiritually-屬靈 Learn how to serve, grow, trust and obey God's will-by following Jesus Christ as our leader.</p>	<p>(B) Socially-社團 Open ourselves to reach the single mothers outside the church of Christ.</p> <p>(C) Emotionally-精神-情緒 Pray for our relationships with God, and with one another.</p>	<p>箴言 Proverbs 31:30 Charm is deceptive, and beauty is fleeting; but a woman who fears the Lord is to be praised.</p> <p>豔麗是虛假的·美容是虛浮的·惟敬畏耶和華的婦女、必得稱讚。</p>	<p>(D) Intellectually-智慧 Engage in meaningful activities designed for women in Christ.</p> <p>詩篇 Psalms 1:1-2 不從惡人的計謀、不站罪人的道路、不坐褻慢人的座位、惟喜愛耶和華的律法、晝夜思想、這人便為有福。Blessed is the man who does not walk in the counsel of the wicked or stand in the way of sinners or sit in the seat of mockers. But his delight is in the law of the Lord, and on his law he meditates day and night.</p>
<p>History of Ruth fellowship</p>	<p>First meeting January 26, 1995</p> <p>Please see picture</p>	<p>20 years later: As of January 2015</p> <p>Please see picture</p>	<p>God is faithful: 約伯記 Job 23:10 然而他知道我所行的路、他試煉我之後、我必如精金。For he has knowledge of the way I take; after I have been tested I will come out like gold.</p>
<p>Goals/Objective for Ruth fellowship</p>	<p>(A) To be a God fearing person. 敬畏神</p> <p>箴言 Proverbs 1:7 敬畏耶和華是知識的開端· The fear of the LORD is the beginning of wisdom.</p>	<p>(B) To experience God in our everyday living. 經歷神</p> <p>(C) As a group, we will testify that: 見證神 “We are single, but we are not alone, for God was with us, is with us, and will be with us.”</p>	<p>以賽亞書 Isaiah 54:10 大山可以挪開、小山可以遷移·但我的慈愛必不離開你、我平安的約也不遷移·這是憐恤你的耶和華說的。For the mountains may be taken away, and the hills be moved out of their places, but my love will not be taken from you, or my agreement of peace broken, says the Lord, who has had mercy on you.</p>
<p>Something special about our group</p>	<p>Testimony by: Annie Cheung 張鍾素珍 at 9:00 am service</p> <p>(for Mandarin speaking group)</p>	<p>Testimony by: Evelyn Chun 陳雷蝶顏 at 11:00 am service</p> <p>(for Cantonese speaking group-Toishanese is Cantonese)</p>	<p>God is good: 以賽亞書 Isaiah 42:3 壓傷的蘆葦、他不折斷·將殘的燈火、他不吹滅·他憑真實將公理傳開。He will not let a crushed stem be quite broken, and he will not let a feebly burning light be put out: he will go on sending out the true word to the peoples.</p>